

产品介绍/Introduction

该系双轴撕碎机拥有低速，大转矩，低噪音等特点，采用西门子编程控制系统，可以自动控制，设有启动，停止，反转以及超载自动反转控制功能。

D series double shaft shredder has two rotors built into the machine that rotate at low speeds, high torque and low noise. With the function of Siemens microcomputer control system, it is possible to control automatically start, stop. Automatic reverse sensors to protect the machine against over loading and jamming.



产品特性/Advantage

- * 该系双轴撕碎机拥有低速，大转矩，低噪音等特点，采用西门子编程控制系统，可以自动控制，设有启动，停止，反转以及超载自动反转控制功能。
- * 电机+减速机驱动刀轴，达到低转速大扭矩的剪切效果。
- * 轴承六重密封，有效的防水防尘，延长轴承的使用寿命。
- * 刀具磨损后采用欧洲最先进的刀具涂焊修复技术，实现刀具的多次重复使用，大大的降低刀具的维护成本。
- * 分离式的设计，框架可方便快捷的将整个刀轴（轴，刀片，轴承，密封系统）拆下。
- * 刀具按螺旋线排布，实现高效切割。
- * 刀具内孔与主轴面均采用六方设计，实现刀具受力的均匀性。
- * 根据要撕碎不同的材料和产品形状，可选择不同类型的刀具。

- * D series has two rotors built into the machine that rotate at low speeds, high torque and low noise. With the function of Siemens microcomputer control system, it is possible to control automatically start, stop. Automatic reverse sensors to protect the machine against over loading and jamming.
- * Motor + the Rotor is driven by the reducer, get the effect of slow speed and high torque shredding.
- * Six enclosed sealing bearing protection design, waterproof and dustproof, so the life of bearing can be prolonged.
- * The wearing blade can be repaired by the most advanced cutting tool coating and welding technology. The blade can be repeated use, reduce the maintenance costs.
- * Separated design to the shredding chamber, the frame can be easily discharged the whole Shaft (Rotor, Blade, Bearing, Sealed system).
- * Blade is spiral arrangement, get effective shredding.
- * Adopt the Hexagon to the blade inner hole and the main rotor, ensuring the blade stability and get equal force.
- * To ensure durability and flexibility, we can offer the different kinds of Blades according to different materials.



SCRAP
METAL
金属制品

RUBBER
TIRE
橡胶轮胎

PLASTIC
BOTTLE
塑料瓶

BULKY
WASTE
大件垃圾

BIO-MEDICAL
WASTE
医疗垃圾

RAGGER
WIRE
纸厂绞绳

D系列 重型双轴撕碎机

D series Heavy Duty Double Shaft Shredder



适用物料/Applications>>

适合撕碎特大、特厚难碎的物料如：电视机、洗衣机、冰箱外壳、中型管材、管件、叉车托板、轮胎、包装桶、汽车外壳、铝、铜及厚度小于10mm的铁等

Suitable for crushing the large solid material such as TV, washing machine, refrigerator shell, big size pipe, pipe fitting, forklift pallets, tyres, packaging barrels, aluminum, vehicle shell, copper and steel less than 10 mm etc



产品规格/Specification>>

型号 Model	D3280	D32100	D32120	D32150	D35120	D35150	D40100	D40120
撕碎腔尺寸 Cutting Chamber size C/D(mm)	650×800	650×1000	650×1200	650×1500	680×1200	680×1500	825×1000	825×1200
刀体回转直径 Rotor Blade Diameter(mm)	320	320	320	320	350	350	400	400
动刀数量 Rotor Blade Quantity (PCS)	20	25	30	38	30	38	20	24
刀体厚度 Rotor Blade Thickness(mm)	40	40	40	40	40	40	50	50
设备重量 Net Weight(kgs)	4000	5200	5400	5700	6000	6500	8000	8500

型号 Model	D40150	D40180	D43120	D43150	D43180	D45120	D46180	D52120
撕碎腔尺寸 Cutting Chamber size C/D(mm)	825×1500	825×1800	900×1200	900×1500	900×1800	930×1200	950×1800	1100×1200
刀体回转直径 Rotor Blade Diameter(mm)	400	400	430	430	430	450	460	520
动刀数量 Rotor Blade Quantity (PCS)	30	36	24	30	36	20	30	20
刀体厚度 Rotor Blade Thickness(mm)	50	50	50	50	50	60	60	60
设备重量 Net Weight(kgs)	10000	12000	8500	11000	13500	12000	12500	12000

型号 Model	D52150	D52160	D52180	D62140	D62180	D62210	D72180	D72240
撕碎腔尺寸 Cutting Chamber size C/D(mm)	1100×1500	1100×1600	1100×1800	1300×1400	1300×1820	1300×2100	1524×1804	1524×2400
刀体回转直径 Rotor Blade Diameter(mm)	520	520	520	620	620	620	743	743
动刀数量 Rotor Blade Quantity (PCS)	30	20+10	30	20	26	30	24	30
刀体厚度 Rotor Blade Thickness(mm)	50	60+40	60	70	70	70	75	80
设备重量 Net Weight(kgs)	14000	13000	16000	15000	20000	23000	24000	26000

备注/Note:

1. 供电电压及电机功率可根据客户具体要求另行选配;
 2. 物料成分和出料尺寸要求会影响破碎产量。
- 以上规格仅供参考，如有更改恕不另行通知。请在订购前与我司销售代表确认。
1. The voltage and motor power about the power supply can be selected by the customer's specific requirements.
 2. The shredder capacity can be influenced by the material composition and output size.
- The above specifications are only for reference and subject to change without prior notice, please confirm with our sales representative when making order.

淄博联泰机械有限公司
Zibo United Tech Machinery Co., Ltd.
Tel.: 0086-533-3588750
Mobile/ Whatsapp: 0086-13589547628
Https://www.utmach.com, www.zbutm.com
E-MAIL: info@utmach.com info@zbutm.com